
Protokoll fört vid älgmöte för Store Mosse Sydvästra Älgskötselområde 
Datum, tid och plats: 2021-09-16, 18.00, Maramö Missionshus 

Deltagare: 8 jaktlag var representerade. Herrestad närvarade ej.  

Kärda, Åvall, Maramö, Hädinge, Vällersten, Torp, Herrestad gård  och Hörda 

 

§ 1. Lars hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppet. 

§2. Nytt bankkonto, det gamla bank-girot finns nu inte kvar. Amanda uppdatera 

hemsidan.  

§3. 3 årsplanen som gjordes 2019, gjordes om till en 2-årsplan 2020. Detta för att kunna få 

in en ny 3 årsplan inför 2022.  

§4. Den 29 september hävs rekommendationerna gällande Corona. Eventuellt blir det ett 

årsmöte efter detta datum. Lars återkommer.  

§5. Diskussion fördes gällande om vi ska fortsätta med ÄSO efter denna säsong. Alla lag 

var enade om att jobba för att behålla detta ÄSO, om detta inte skulle så igenom hos 

länsstyrelsen så får vi jobba mot ett stor licensområde. 

 

Diskussion fördes även om att vissa lag inte tycker att vi ska ha avlysningsjakt och att vi 

ska gå igenom planen samt hur tilldelningen går till inför 2022.  

§6. Lars avslutade mötet.   

 

 

 

Lars Johannesson   Amanda Johansson 

Ordförande    Sekreterare 

 

 


